
ZASTUPNIČKO PITANJE

MINISTARSTVO SAOBRAĆAJA KANTONA SARAJEVO

Zašto Ministarstvo saobraćaja ne izda Rješenja, odnosno odobrenja, prijevozniku koji može ili 
rješava dugogodišnji problem prijevoza putnika na području Općine Stari Grad.

Naime, dugi niz godina stanovnici mnogih područja Općine Stari Grad nema redovan ili nikakav 
prijevoz. Zbog toga je Uprava za inspekcijske poslove KS, krajem jula 2018 godine, sačinila 
Zapisnika na osnovu kojeg je Ministarstvo saobraćaja KS donijelo Rješenje o brisanju redova 
vožnje firmi KJKP Gras koje te linije nije održavao. Međutim, iako je Ministarstvo saobraćaja 
bilo dužno da, u skladu sa članom 44. Stav 4. Pravilnika o uslovima, načinu i specifičnosti 
organizacije obavljanja javnog linijskog prijevoza putnika u Kantonu Sarajevo, kojim je 
definirano da: „U slučaju prekida obavljanja većeg broja linija ili na većem području, 
Ministarstvo može angažirati drugog prijevoznika sa područja Kantona kako bi se osigurala 
komunalna funkcija javnog prijevoza^ to do danas Ministarstvo nije učinilo.

Također, sredinom decembra 2018 godine, na osnovu Javnog poziva proveden je postupak 
dodijele 22 linije u Kantonu Sarajevo, koje su neredovno ili nikako održavane. Međutim, ni 
nakon više od mjesec dana. Ministarstvo nije donijelo Rješenje o dodijeli linija prijevozniku koji 
je ispunio uvjete Javnog poziva.

Imajući u vidu da građani pojedinih naselja u Kantonu Sarajevo i dalje pješače tražim odgovor 
na pitanje zašto Ministarstvo saobraćaja ne izdaje potrebna Rješenja i time riješi jedan od 
najvećih problema građana u našem Kantonu.
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